
   
Protokół Nr 25/09 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty
dnia 27 stycznia 2009 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000

Zakończenie posiedzenia godz. 1120

                                                                     

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz Wójt  Gminy Kazimierz SzarŜanowicz i  w części  dotyczącej  spraw finansowych
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch . 
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ksawery Nyks . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 30stycznia 2009r. 
4.Ocena działalności gminy na rzecz  ochrony zdrowia mieszkańców 
   Opinia komisji na sesję 
5.Sprawy róŜne    
6.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  25/08  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie   bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodnicząca komisji odczytała niŜej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała ,
wysłuchała wyjaśnień  i  odpowiedzi  na pytania  czy wątpliwości  ,  a  następnie zaopiniowała jak
niŜej : 
- projekt uchwały Nr XXIV/194/09 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w
wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe  Agrofirma Witkowo zwróciła się z pismem o zatwierdzenie taryf na
dostarczanie  wody  i  odprowadzanie  ścieków  dla   mieszkańców  Witkowa  Pierwszego   .
Przedstawione  stawki są takie  jakie obowiązuję  na terenie całej gminy .Goleniów złoŜy wniosek o
zatwierdzenie stawek na nowy okres rozliczeniowy .
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.
-projekt uchwały Nr XXIV/195/09 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego- komisja   pozytywnie
zaopioniowała projekt uchwały ,
-projekt  uchwały  Nr  XXIV/196/09  w  sprawie  zmiany  uchwały  dotyczącej  udziału  w
przedsięwzięciu  pod nazwą  „Rozbudowa i  modernizacja  sieci  kanalizacyjnej  w zlewni  jeziora
Miedwie „- komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
-projekt uchwały Nr XXIV/197/09 w sprawie zmiany wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 
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Środowiska i  Gospodarki Wodnej Gminy Stargard Szczeciński na 2009 rok 
Uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawiła skarbnik gminy .
Radny Klim zapytał się o moŜliwość otrzymania zaliczki od unii na poczet danej inwestycji i tutaj
skarbnik m.in. odpowiedziała , Ŝe bardziej przy projektach miękkich i zaleŜy od tego co daje środki.
Natomiast  wójt  gminy  w  trakcie  dyskusji  poinformował  na  jakim etapie  są  prace  związane  z
kanalizacją w gminie .
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
-projekt  uchwały Nr XXIV/198/09  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r., zmiany limitów
wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i projekty
realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej , niepodlegających   zwrotowi
środków  z  pomocy  udzielanej  przez  państwa  członkowskie  (EFTA)  oraz  innych   środków
pochodzących ze źródeł zagranicznych niepodlegających zwrotowi 
Skarbnik  Gminy  –  wyjaśniła  ,  Ŝe  jest  to  zmiana  związana   z  przeznaczeniem  środków  na
opracowanie studium wykonalności poniewaŜ gmina ma  zamiar złoŜyć wniosek do RPO działanie
6.1  “  infrastruktura  turystyczna  na  obszarze  metropolitarnym  “  -  zagospodarowanie  terenów
sportowo-rekreacyjnych nad jeziorem Miedwie w miejscowościach Koszewo i Wierzchląd” . Wójt
dodał  ,Ŝe projekty na te miejscowości  są juŜ sporządzone z LEADER  przez   WIR i zostaną
wykorzystane . 
Komisja po wyjaśnieniach skarbnik i wójta  uwag nie wniosła i pozytywnie zaopiniowała w/w
projekt uchwały .
Ad.4 
Przewodnicząca komisji omówiła informację na temat działalności Gminy Stargard Szczeciński na
rzecz ochrony zdrowia za rok 2008 .
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Członkowie  komisji  w  trakcje  dyskusji  odnieśli  się  pozytywnie  do  przeprowadzonych  badań
mammograficznych  dla kobiet , wójt odpowiadając na pytanie radnej Kornet w sprawie obniŜenia
kosztów  remontu  szkoły  w  Małkocinie  wyjaśnił  ,Ŝe  wynajęta  firma  opracowuje  wnioski  o
dofinansowanie .
Komisja dokonując oceny przyjęła , następującą  opinię:
Komisja Socjalno-Porządkowa przyjęła informacj ę i pozytywnie oceniła działania gminy na
rzecz ochrony zdrowia za rok 2008 . 
 Ad.5
 Radna Kornet Renata poruszyła temat dotyczący złego stanu technicznego  budynku w Rogowie 15
i sytuacji mieszkaniowej rodzin tam mieszkających .
W  trakcie dyskusji  w/w  sprawie  wójt  poinformował   o  tym  ,Ŝe  gmina  nabyła  od  SKR-u
pomieszczenia i szykuje dokumenty na ogłoszenie przetargu na przebudowę tych pomieszczeń na
dwa mieszkania , gdzie będzie moŜna przenieść dwie rodziny , a pozostanie jedna dla której trzeba
znaleźć  teŜ  lokal,  była  propozycja  świetlicy  jak  równieŜ  dyskutowano  nad  kupnem konteneru
socjalnego.
RozwaŜano równieŜ zagospodarowanie pomieszczeń w   budynku znajdującym się w  Trzebiatowie
, który gmina nabyła,  co do którego są dwie propozycje , jedna to podzielić na pół i zakwaterować
np. dwie samotne osoby , a druga propozycja  to sprzedać  .Komisja gospodarki była raczej za
sprzedaŜą biorąc pod uwagę mała powierzchnię tego budynku , a takŜe  remont .
Komisja socjalna poparła propozycję komisji gospodarki .
Przewodnicząca komisji zapytała się w sprawie przekazania przez agencję dla gminy terenu pod
budowę pętli autobusowej i tutaj pracownik urzędu p. Kinasz wyjaśnił i pokazał na mapie na jaki
teren agencja wyraziła zgodę .
Radny Grabski – poruszył temat dotyczący przejęcia od agencji przez gminę gruntu na poszerzenie
boiska  sportowego  jak  równieŜ  pod  przystanek  .  Kolejno  radny  zgłosił  konieczność  naprawy
przystanku w Trzebiatowie , bo powyrywane są blachy .
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Ad.6
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie . 

Protokołowała :                                                                               Przewodnicząca Komisji 
Z.Stoczkowska                                                                                    ElŜbieta Kucaj 
Data sporządzenia :                                                                         Data podpisania :
2009.01.27                                                                                       2009. …................


